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雅思考试写作 A 类考题回顾 

 

朗阁海外考试研究中心  丁小莉 

 

Task 1 

考试日期 2019 年 11 月 30 日 

类别 LINE chart 

题目 

The graph below shows percentages of people in cities from four 

different countries between 1970 and 2030. 

Summarise the information by selecting and reporting the main 

features, and make comparisons where relevant. 

题目翻译 

该图描述了 1970 年到 2020 年美国，印度，英国和韩国四个国家城市

化的变化情况。 

选取主要的特征对信息进行概括，在相关的地方进行比较。 

要素回忆 

 

写作指导 

1. 注意时态，描述 1970-2020 年的变化时，要用一般过去时，描述

2020 年-2030 年的变化时，是对于将来的预测，应使用预测相关的表

达。 

2. 考生们在写作时不仅要考虑到横向的改变（各个城市各自的改变），

也要考虑纵向的比较（不同城市之间的差异性）。 

重点表达式 

Present an upward trend, despite some gentle fluctuations. 

Be predicted/likely/projected/expected to … 

It is likely/predicted/projected that … 

Although the number of b started at a lower point, it grew gradually 

and surpassed that of a in the year of 1990. 

题目评价 难度一般 
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推荐练习 
《高分范文书》p4 

《高分范文书》p11 

近期考试趋势 
近三个月考的大多是数据类图表，根据以往经验，接下来几次需注意流

程图的回马枪以及高频柱表图形的出现。 

 

Task 2 

考试日期 2019 年 11 月 30 日 

类别 环境类 

题目 

In the modern world, it is no longer necessary to use animals for 

food or use animal products, such as clothing and medicine. 

To what extent do you agree or disagree? 

题目翻译 

有些人认为使用动物作为食物或者动物制品是不再必要的，例如用来

制作衣服和药物。 

从某种程度上来说，你同意还是不同意？ 

写作指导 

1. 注意时态，不要出现过去时（除非举过去的例子） 

2. 重复 2016 年 3 月 12 日和 2012 年 4 月 28 日原题，可以说非常非

常“老”的一道题了。Anyway，高频话题—环境类，难度系数不大。 

 

推荐立场：考生们在写作时可以按照自己的倾向选择同一或者不同

意。乍一眼看用动物做衣服和药物研发对于动物确有很大影响，但是

短期时间不再用的话确实难度还是比较大的。 

 

推荐思路：四段式 

Opening: 背景介绍，表达观点 

Body1: 让步段，确实一些其他的替代方式可以减少动物的杀戮。 

Body2: 然而，这并不意味着动物在日常生活中不再被需要。因为日

常饮食中，鸡肉、鱼肉之类的进入人类餐桌历史已经有了很长时间的

历史了。这种深耕的概念已经印在人类心中很难改变。而且因为细胞

结构与人类相似，把动物作为医药研发的实验对象确实能够促进医疗

领域的发展。 

Conclusion: 重申立场，总结观点 

写作范文 

Animal preservation has become a subject of ongoing scientific 

research and an issue of concern among the public – from 

professional environmentalists to ordinary individuals. Therefore, it 

is advocated that killing animals for food or exploiting animals to 

produce warm clothing and medicine is not acceptable any more. As 

for me, the statement is a bit arbitrary to some extent. 
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It is admitted that, thanks to science and technology advancements, 

alternatives such as technology and veganism have contributed to 

the decreasing number of animals killed for manufacture and food. 

The breakthrough in technics enables humans to rely less on animal 

products. For example, fur that was used to make clothing or small 

carpets can be replaced by artificial fabrics. Similarly, an increasing 

number of vegetarians do reduce the demand for nutrition from 

meat to some extent. To be specific, proteins now can also be 

gained through vegetables or the process of combining basic 

chemical elements. 

 

However, it does not necessarily mean that animals are completely 

not demanded in people’s daily life. In terms of nutrition or diet, 

animals such as chickens and fish still have been identified as 

sources of food and energy for a long history. In addition, medical 

treatments and medical research such as vaccines depend on 

animal experiments to test the safety and effectiveness before 

applying to or injecting into patients. Due to the specific physical 

structures, some animals are indispensible to scientists. 

 

In conclusion, despite the availability of some alternatives, human 

beings still continue dependency on particular animals in many 

areas, ranging from daily life to medical research. 

题目评价 老题新出，难度不大 

推荐练习 

Wild animals have no place in the 21
st
 century. Some people think 

that preserving these wild animals from dying out is a waste of 

resource.  

To what extent do you agree or disagree? 

近期考试趋势 
雅思写作在具体化问题的同时仍在考旧题。最近可多关注社会、科技

和教育类话题。 

 


